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Abstract (en)
[origin: ES2633516A1] In order to provide a generic cooking field device with better lighting properties, a cooking field device (10) with at least one
cooking field plate (12) and with at least one layer element ( 14) partially or completely translucent, which is arranged at least in the mounted state
adjacent to at least a partial area (16) of the lower side (18) of the cooking field plate (12), and which has at least a partially or completely light-
permeable base material and at least one light-impermeable filling material. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)
Um eine gattungsgemäße Vorrichtung mit verbesserten Eigenschaften hinsichtlich einer Beleuchtung bereitzustellen, wird eine Kochfeldvorrichtung
(10) mit zumindest einer Kochfeldplatte (12) und mit zumindest einem wenigstens teilweise transluzenten Schichtelement (14) vorgeschlagen,
welches in wenigstens einem montierten Zustand an zumindest einem Teilbereich (16) einer Unterseite (18) der Kochfeldplatte (12) angeordnet ist
und welches zumindest ein wenigstens teilweise lichtdurchlässiges Trägermaterial und zumindest ein lichtundurchlässiges Füllmaterial aufweist.
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